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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A presztízsberuházások fontosabbak az egészségügyi 
fejlesztéseknél?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Alighanem közmegegyezés van abban, hogy a koronavírus világjárvány egymást követő hullámai
közepette az egyébként is meglehetősen elavult infrastruktúrával üzemelő egészségügyi rendszer
fejlesztése prioritást kellene, hogy élvezzen a kormányzati beruházások között.

Ezzel szemben a Kormány a 1949/2021. (XII. 22.) Korm. határozatában az Egészséges Budapest
Program teljes 2022. évi felhalmozási kiadásainak törléséről döntött. Ezzel több mint 13 milliárd
forintot vettek el a budapesti egészségügy fejlesztésétől. Figyelemmel a fővárosi intézményrendszer
országos szerepére a  fejlesztések törlése nemcsak a  budapesti  lakosok egészségügyi  ellátásának
színvonalára, hanem ettől jóval szélesebb körben lesz kedvezőtlen hatással. Tette ezt a Kormány a
kiadáscsökkentésre hivatkozva, miközben csak december 24-én több mint 300 milliárd forintnyi
költségvetési forrást osztott szét, amiből 208 milliárd (!) forint a nemzeti vagyon kezeléséért felelős
tárca nélküli miniszter tulajdonosi joggyakorlása alá tartozó gazdasági társaságok pontosan meg
nem jelölt beruházásaira fordíthatóak. Az elmúlt tíz év tapasztalatai alapján kétségünk nem lehet
afelől, hogy e források nagy része a NER-re jellemző presztízsberuházásokra fogják költeni.

E  mélyen  elszomorító  kormánydöntést  követő  ellenzéki  kritikákra  Miniszter  Úr  magabiztos
nyilatkozattal reagált, miszerint az Egészséges Budapest Program folytatódni fog. Bejelentésének
akként  adott  nyomatékot,  hogy  ismertette  a  program  keretében  már  elindított  beruházásokat.
Nyilatkozatában  azonban  nem  szólt  a  2022.  évre  tervezett  13  milliárd  forintos  forrás
visszarendezéséről az Egészséges Budapest Program előirányzatára.

Kérdezem tisztelt Miniszter Urat, hogy mikor dönt a Kormány az Egészséges Budapest Program 



 
2022. évi kiadásaira tervezett, majd elvont 13 milliárd forintos forrás visszarendezéséről?

Várom válaszát.
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